Also, he gave himself a Chinese name, Dalongah. Dalong is dalong, how come "Ah" is there?

他笑着说,因为他的公司名字叫 Dragonar, 翻译成中文, 就成了"大龙啊"。

He explained with smile on his face that his official name is Dragonar, which becomes Dalongah after translation.

(I guess what you said is "your official name", not "your name in the office", right? Then there should be something wrong with the Chinese article. In the Chinese article, it goes

他的公司名字叫..., which has two meanings: one is your name at office is...; the other one is your company's name is...---Yedda)

我问他,怎么就开始喜欢唱中文歌了呢?

Then I asked him, why did he begin to like singing Chinese songs?

他说,他本来就酷爱音乐,在英国经常演唱,还录制唱片。学中文过程中,老师给他听了一些中文歌曲,他非常喜欢,就开始学唱。

He said he was always keen to music, he often sang in England and he also recorded his own songs in studio. When studying Chinese, he was introduced some Chinese songs by the teacher, which he enjoyed very much, then he made a start of learning singing them.

"在那遥远的地方"—Zai Na Yaoyuan de Difang

Robin 绝不是个害羞的人,他喜欢当众演唱。他告诉我,有一次在西安参观兵马俑博物馆时,看到一个当地馆员很不开心,他就放开歌喉,当众唱了一曲"在那遥远的地方"。不仅引得那个人笑容满面,而且使 Robin 演唱中文歌曲更加有信心。

Robin is not a shy guy and he likes singing in front of many audiences. He told me once he was having a sight-seeing of Bingmayong in Xi'an, he found a working staff in local museum unhappy, then he sang a song, Zai Na Yaoyuan de Difang, in front of audience, which made the man have smiles on his face again. From this matter, Robin become more confident in singing Chinese songs.

现在,"在那遥远的地方"已经成了 Robin 的中文歌曲保留曲目。除此之外,他还喜欢唱"999 朵玫瑰"和"你怎么舍得我难过"等歌曲。